

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN PRESS FOUNDATION/AL-RA'1 Date: 05-12-2021 12:12:20 PM Subject: Invitation to Attend the Ordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المؤسسة الصحفية الاردنية /الرأي التاريخ: 05-12-2021 12:12:20 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة العادي</p>
<p>The Board of Directors of JORDAN PRESS FOUNDATION/AL-RA'1 cordially invites you to attend the company's Ordinary General Assembly Meeting which will be held at 12:00 on 15-12-2021 at من خلال وسائل و الالكتروني to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة المؤسسة الصحفية الاردنية /الرأي دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 15-12-2021 الساعة 12:00 في من خلال وسائل الاتصال المرئي و الالكتروني وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p>Subject:</p>	<p>الموضوع:</p>
<p>Proposing to borrow, creating a mortgage and releasing guarantees, or guaranteeing holding or affiliated companies obligations if required by Company's Memorandum of Association</p>	<p>اقترح الاستدانة والرهن واعادة الكفالات وكفالة التزامات الشركات التابعة او الحليفة للشركة إذا اقتضى ذلك نظام الشركة</p>
<p>Any other matter which was stipulated by the Board of Directors on the meeting's agenda (Should be specified :-)</p>	<p>أي موضوع آخر أدرجه مجلس الإدارة في جدول أعمال الشركة (يجب تحديدها:-)</p>
<p>تعيين السيد احمد نمر عبدالرزاق صلاح كعضو مستقل قي مجلس ادارة الشركة.</p>	<p>تعيين السيد احمد نمر عبدالرزاق صلاح كعضو مستقل في مجلس ادارة الشركة.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Tamarah Shannak</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Tamarah Shannak</p>